

中原大學電子工程學系研究所論文(或技術報告) 計畫書審查作業說明

Chung Yuan Christian University Department of Electronic Engineering Thesis (or Technical Report) Proposal Review Procedures

111.12.01 公告

Announcement Date: December 1, 2022

1、 本所研究生其論文(或技術報告)研究題目、研究動機與目的、文獻探討、研究架構及方法等應符合本所半導體、晶片設計、通訊系統、人工智慧及其他電子等相關專業領域。

Graduate students in our department must ensure that their thesis (or technical report) research topics, research motivations and objectives, literature review, research framework, and methodologies align with professional fields such as semiconductors, chip design, communication systems, artificial intelligence, and other related electronics domains.

2、 研究生應提出「論文(或技術報告)計畫書」審查，審查方式以書面審查方式進行，經學術委員會(或審查委員會)總人數 2/3 委員查核通過，方得申請學位考試。

Graduate students must submit a "Thesis (or Technical Report) Proposal" for review. The review will be conducted in written form. Approval requires a two-thirds majority of the academic committee (or review committee) members. Only upon passing this review can students apply for the degree examination.

3、 研究生應於申請學位考試前一學期提出論文(或技術報告)計畫書審查申請，最遲須於申請學位考試當學期初提出論文(或技術報告)計畫書審查申請。

Students should submit their thesis (or technical report) proposal review application in

the semester prior to applying for the degree examination. The latest possible submission is the beginning of the semester in which the student intends to apply for the degree examination.

4、 指導教授變更時，須重新提出碩士論文(或技術報告)計畫書。

If there is a change in the thesis advisor, a new master's thesis (or technical report) proposal must be submitted.

5、 若有未盡事宜，悉依本校有關規定辦理。

For matters not covered by these procedures, refer to the relevant regulations of the university.